

國立中興大學組織工程與再生醫學博士學位學程

研究生服務學習獎助學金審核辦法

Graduate Student Service-Learning Scholarship Review Guidelines of Doctoral Program in Tissue Engineering and Regenerative Medicine, National Chung Hsing University

99 年 2 月 1 日學程事務會議訂定通過

Established by the Program Affairs Meeting on February 1, 2010.

- 一、本審核辦法依據「國立中興大學研究生服務學習獎助學金實施辦法」訂定。
 1. These review regulations are established in accordance with the "Implementation Regulations for the Graduate Student Service-Learning Scholarship and Grant" at National Chung Hsing University.

- 二、本學位學程設置「研究生服務學習獎助學金審查委員會」(以下簡稱本會)，審查研究生服務學習獎助學金之申請、分配及考核事宜。
 2. The program has established the "Graduate Student Service-Learning Scholarship and Grant Review Committee" (hereafter referred to as the Committee), which is responsible for reviewing, distributing, and assessing applications for the graduate student service-learning scholarship and grant.

- 三、服務學習獎助學金申請人以在本學位學程註冊在學(含復學生)之研究生為限。
 3. Applicants for the service-learning scholarship and grant must be registered graduate students (including re-enrolled students) in this degree program.

- 四、本獎助學金以獎學金方式，經本會審核後，每學期發給一次。審核方法：
 1. 博一新生以甄試或入學成績作為審查標準。
 2. 博二(含) 以上以本科學業成績、學術研究各佔 50%評審之。
 4. The scholarship and grant will be awarded in the form of a scholarship, after review by the Committee, once per semester. Review criteria:

- (1) First-year doctoral students will be reviewed based on their entrance exam results or academic performance upon admission.
- (2) For second-year doctoral students (and beyond), academic performance and research achievements will each account for 50% of the evaluation.

五、本辦法如有未盡事宜，依本校研究生服務學習獎助學金實施辦法辦理。

5. For any matters not covered in these regulations, the "Implementation Regulations for the Graduate Student Service-Learning Scholarship and Grant" of the university shall apply.

六、本辦法經學程事務會議通過，陳請校長核可後實施，修訂時亦同。

6. These regulations are to be implemented after approval by the Program Affairs Meeting and the university president. The same applies when revisions are made.